



ບົດຮຽນໂຮງຮຽນວັນອາທິດ

ວັນອາທິດທີ 24 ມິຖຸນາ 2018 (06-24-2018)

ເປັນຫຍັງອົງພຣະເຢຊູຈຶ່ງສະເດັດມາ?

ເມື່ອມ່ຽມານີ້ທ່ານໄດ້ຫັນເຂົ້າໄປຫາອິນເຕີແນທເພື່ອຊອກຫາຄໍາຕອບຕໍ່ບັນຫາ?

ຈຸດສໍາຄັນໃນບົດຮຽນ: ອົງພຣະເຢຊູຊົງສະເດັດມາເພື່ອຊໍາຮະລ້າງຄວາມບາບຂອງພວກເຮົາ.

ພຣະຄໍາພີຕອບສນອງຕໍ່ຊີວິດ:

ຕາມປົກກະຕິແລ້ວ ໄຟສັນຍານຢູ່ເທິງແຜງນໍາຣິດ(dashboard)ມີຈຸດປະສົງທີ່ດີໃນການບໍລິການ ໃນເມື່ອໄຟເຕືອນຢາງກົງຣິດຂອງຍັລຍາຂ້ອຍວ່າມັນແຫ້ງ, ຂ້ອຍໄດ້ຂັບຣິດໄປຫາປັ້ມນໍ້າມັນ ສູບລົມໃສ່ກົງຣິດ ແຕ່ໄຟສັນຍານຍັງບໍ່ມອດ. ອາທິດຕໍ່ມາ, ພວກເຮົາຕັດສິນໃຈຊື້ຕີນຣິດໃໝ່. ໃນຂະນະທີ່ພວກເຮົາຂັບຣິດກັບບ້ານ, ໄຟສັນຍານຍັງຮຸ່ງຢູ່ບໍ່ມອດ. ຂ້ອຍບໍ່ຢາກຂັບຣິດກັບໄປທີ່ຮ້ານຂາຍຢາງຕີນຣິດອີກ, ດັ່ງນັ້ນຂ້ອຍຈຶ່ງເປີດໂທ ຣະສັບມີຖືແລ້ວເຂົ້າຫາອິນເຕີແນທ. ຂ້ອຍໄດ້ພົບວິດີໂອທີ່ບອກກ່ຽວກັບການຕັ້ງໄຟສັນຍານໃໝ່(reset) ບັນຫາໄດ້ຕົກໄປ ແກ້ໄຂຮຽບຮ້ອຍ!

ມັນເປັນເລື່ອງທີ່ໄປໃນປັດຈຸບັນນີ້ ທີ່ພວກເຮົາເຂົ້າໄປຫາ Google ເພື່ອແກ້ໄຂບັນຫາທີ່ພວກເຮົາຕ້ອງການ. ບໍ່ມີບັນຫາໃດທີ່ເບິ່ງຄືວ່າບໍ່ແຈ່ມແຈ້ງ; ຄົນຜູ້ນຶ່ງທີ່ຢູ່ອີກບ່ອນນຶ່ງໄດ້ເຮັດວິດີໂອເພື່ອແນະນໍາແກ້ໄຂບັນຫານັ້ນ. ຂອບໃຈຕໍ່ອິນເຕີແນທ, ພວກເຮົາສາມາດແກ້ໄຂບັນຫາຫຼາຍຢ່າງຂອງພວກເຮົາໂດຍຮີບດ່ວນແລະວ່ອງໄວ **ຍົກເວັ້ນບັນຫາຄວາມບາບຂອງພວກເຮົາ** "ການແກ້ໄຂ" ແມ່ນຖືກຕອບສນອງໃຫ້ງ່າຍໆໃນຫຼາຍໆສາສນາ, ປັດສຍາ, ແລະທັສນະຂອງໂລກ, ແຕ່ບໍ່ມີຫຍັງຖ້າມາຄໍາຕອບເຫຼົ່ານີ້ທີ່ຈະສາມາດແກ້ໄຂບັນຫາຄວາມບາບຂອງພວກເຮົາ. **ແມ່ນອົງພຣະຄຣິດເທົ່ານັ້ນທີ່ສາມາດລົບລ້າງຄວາມບາບຂອງພວກເຮົາ.** ພຣະອົງໄດ້ຊົງເຮັດໃຫ້ເປັນໄປໄດ້ສໍາລັບພວກເຮົາ ໃຫ້ໄດ້ຮັບການໃຫ້ອະພິຍ ແລະໃຫ້ໄດ້ຮັບຄວາມເປັນອິສລະພາບຈາກຄວາມບາບ.

ພຣະຄໍາພີກ່າວວ່າແນວໃດ? (ເບິ່ງຕາມຫົວຂໍ້ 1, 2 ແລະ 3)

ການສຶກສາພຣະຄໍາພີ

1. ລູກາ 1:68-71

⁶⁸ “ຈົ່ງສັຣເສີນຜູ້ຊົງເປັນພຣະເຈົ້າຂອງອິສຣາເອນດ້ວຍພຣະອົງໄດ້ຊົງຢັ້ງຢາມ ແລະໄດ້ຊົງໂຖ່ເອົາພິລເມືອງຂອງພຣະອົງ. ⁶⁹ ແລະໄດ້ຊົງໃຫ້ຜູ້ຊົງຣິດຜູ້ໜຶ່ງເກີດຂຶ້ນໃນວົງສາຂອງດາວິດຜູ້ຮັບໃຊ້ຂອງພຣະອົງເພື່ອເປັນຜູ້ຊົງໂຜດໃຫ້ພື້ນຂອງພວກເຮົາ.⁷⁰ ຕາມທີ່ພຣະອົງໄດ້ຊົງກ່າວໄວ້ຕັ້ງແຕ່ບູຮານ ໂດຍປາກຂອງຜູ້ປະກາດພຣະທັມບໍລິສຸດຂອງພຣະອົງ. ⁷¹ ຄືຊົງໃຫ້ພື້ນຈາກສັດຕູທັງຫລາຍຂອງພວກເຮົາແລະພື້ນຈາກມືຄົນທັງປວງທີ່ຊັງເຮົາ.

ພັລຍາຂອງຂ້ອຍແລະຂ້ອຍເອງຫາກໍຮູ້ວ່າພວກເຮົາຈະໄດ້ເປັນພໍ່ຕູ້ແມ່ຕູ້ແລ້ວ. ແມ່ນເວລາທີ່ຕື່ນເຕັ້ນ! ຂ້ອຍໄດ້ເລີ້ມຕື່ນເຫັນເຄື່ອງນຸ່ງເດັກນ້ອຍຢູ່ທຸກທຶນທຸກແຫ່ງທີ່ຂ້ອຍໄປ. ພັລຍາຂອງຂ້ອຍໄດ້ເລີ້ມຊື້ເຄື່ອງອຸປະກອນເດັກນ້ອຍ, ເຄື່ອງຫຼິ້ນ, ແລະເຄື່ອງນຸ່ງ. ຄວາມສົນໃຈ, ແນວຄິດ ແລະຄໍາອະທິຖານຂອງພວກເຮົາໄດ້ຈິດຈໍ່ໃສ່ແອນ້ອຍທີ່ຢູ່ໃນທ້ອງ.

ການເກີດຂອງລູກແມ່ນໂອກາດແຫ່ງຄວາມສຸກ. ແມ່ນສິ່ງໃດສິ່ງນຶ່ງຊຶ່ງພວກເຮົາໄດ້ເຫັນໃນພຣະທັມລູກາບົດທີ 1.

ເຖິງແມ່ນວ່າເຊຊາຣີຢາແລະເອລີຊາເບັດຈະອາຍຸແກ່ຊະຣາຫຼາຍແລ້ວ, ພວກເພິ່ນບໍ່ເຄີຍມີລູກມາກ່ອນ ແຕ່ວ່ານັ້ນກໍາລັງຈະປ່ຽນແປງ. ຖ້າມາກາງນຶ່ງພື້ນແປດພັນປະໂຮທິດ, ເຊຊາຣີຢາໄດ້ຖືກຄັດເລືອກເຂົ້າໄປໃນສະຖານທີ່ສັກສິດທີ່ສຸດຂອງພຣະວິຫານຂອງພຣະເຈົ້າເພື່ອເຜົາເຄື່ອງຫອມບູຊາເປັນຄັ້ງນຶ່ງໃນຊີວິດ (ເບິ່ງ ລກ 1:8-9). ແຕ່ວ່າຄັ້ງນີ້ເປັນກໍຣະນີທີ່ມີຄວາມແຕກຕ່າງຫຼາຍເພາະວ່າທູດສວັນໄດ້ປາກົດຕົວຕໍ່ລາວ ໃນຂະນະທີ່ລາວປະຕິບັດໜ້າທີ່ວຽກງານຂອງລາວ (ເບິ່ງຂໍ້ 11-12). ທູດສວັນໄດ້ປະກາດແກ່ເຊຊາຣີຢາຊຶ່ງກໍາລັງຢ້ານກົວວ່າ ລາວພ້ອມດ້ວຍພັລຍາຈະກາຍມາເປັນພໍ່ແມ່(ຜູ້ປົກຄອງລູກນ້ອຍ)ໃນເວລາເຖົ້າແກ່ຊະຣາແລ້ວ.

ທູດສວັນໄດ້ໃຫ້ຄໍາແນະນໍາແກ່ເຊຊາຣີຢາວ່າຈະເຮັດຢ່າງໃດໃນຂັ້ນຕໍ່ໄປ. ລູກນ້ອຍຈະເກີດມາເປັນຜູ້ຊາຍແລະພວກເຂົາເຈົ້າຈະຕ້ອງໃສ່ຊື່ລູກນັ້ນວ່າ ໂຢຮັນ, ແລະລາວຈະເປັນຜູ້ຍິ່ງໃຫຍ່ໃນສາຍພຣະເນດຂອງພຣະເຈົ້າ. ລາວຈະບໍ່ຕື່ມເຫຼົ້າແວງ, ແຕ່ລາວຈະເຕັມໄປດ້ວຍພຣະວິນຍານບໍຣິສຸດຕັ້ງແຕ່ອອກຈາກທ້ອງມານດາມາ. ໂຢຮັນຈະເທສນາແລະຈະນໍາລູກຫຼານຂອງອິສຣາເອນຫຼາຍຄົນຫຼືບຄົນມາຫາພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງເຮົາ (ເບິ່ງຂໍ້ 13-17). ເວົ້າເຖິງເຮືອງຂ່າວປະເສີດ! ບໍ່ພຽງແຕ່ເຊຊາຣີຢາຈະໄດ້ມີລູກຊາຍເທົ່ານັ້ນ, ລາວຈະໄດ້ເປັນບຸກຄົນທີ່ສໍາຄັນໃນອິສຣາເອນ ຜູ້ປະກາດພຣະທັມສັມຍໃໝ່. ມັນເປັນເວລາ 400 ປີນັບຕັ້ງແຕ່ມາລາກີ, ຜູ້ປະກາດພຣະທັມຄົນສຸດທ້າຍ, ທີ່ໄດ້ເວົ້າກັບປະຊາຊົນ (ເບິ່ງ ມລກ 4:5-6). ພຣະເຈົ້າໄດ້ຊົງສໍາແດງໂດຍແຈ່ມແຈ້ງເຖິງສິ່ງທີ່ພິເສດສໍາລັບອິສຣາເອນ ແລະລູກຊາຍຂອງເຊຊາຣີຢາ, ໂຢຮັນ, ຈະມີບົດບາດທີ່ສໍາຄັນ.

ເຖິງແມ່ນວ່າການບອກຂ່າວນີ້ໂດຍວິທີພິເສດກໍຕາມ ການປາກົດຕົວຂອງທູດສວັນໃນສະຖານທີ່ສັກສິດຂອງພຣະວິຫານ ເຊຊາຣີຢາກໍບໍ່ໄດ້ເຊື່ອທູດສວັນຢ່າງຈິງຈັງ. ດ້ວຍເຫດນີ້ ທູດສວັນຄໍບຣິເອນຈຶ່ງໄດ້ເຮັດໃຫ້ເຊຊາຣີຢາກາຍເປັນຄົນໃບ້ແລະປາກບໍ່ໄດ້ຕລອດລະຍະເວລາທີ່ເອລີຊາເບັດຍັງຕັ້ງທ້ອງຢູ່ (ເບິ່ງ ລກ 1:18-20).

ເມື່ອໂຢຮັນໄດ້ເກີດມາແລ້ວ ແລະເຖິງເວລາທີ່ໄດ້ຮັບພິທີຕັດ ເຊຊາຣີຢາກໍເລີ້ມເວົ້າໄດ້ອີກ (ເບິ່ງຂໍ້ 59-64). ລາວບໍ່ໄດ້ສົງສັຍຫຍັງອີກແລ້ວ. ຄວາມຈິງແລ້ວ ເຊຊາຣີຢາໄດ້ເຕັມປຸ່ມດ້ວຍພຣະວິນຍານບໍຣິສຸດ ແລະໄດ້ທໍານວາຍເຮືອງຂ່າວປະເສີດກ່ຽວກັບລູກຊາຍຂອງລາວແລະອະນາຄົດຂ້າງໜ້າ (ເບິ່ງຂໍ້ 67). ການທໍານວາຍຂອງລາວໄດ້ເລີ້ມດ້ວຍຄວາມຈິງອັນມະຫັສຈັນສອງຢ່າງກ່ຽວກັບພຣະເຈົ້າດັ່ງຕໍ່ລົງໄປນີ້:

- **ພຣະເຈົ້າໄດ້ຊົງໃຫ້ການໄຖ່ແກ່ປະຊາກອນຂອງພຣະອົງ.** ຄວາມບາບແມ່ນບັນຫາອັນຮ້າຍແຮງທີ່ພວກເຮົາບໍ່ສາມາດເລີ້ມແກ້ໄຂໂດຍລໍາພັງຕົນເອງ, ແຕ່ພຣະເຈົ້າໄດ້ຊົງກ້າວເຂົ້າມາເພື່ອປະທານວິທີທາງແກ່ພວກເຮົາສູ່ຄວາມລອດພື້ນ. ພຣະເຈົ້າໄດ້ເລີ້ມການໄຖ່ຂອງພວກເຮົາ. ພຣະອົງເອງໄດ້ຊົງຈ່າຍຄ່າຈ້າງຄວາມບາບໃຫ້ພວກເຮົາຫລຸດພື້ນຈາກຄວາມເປັນທາດຂອງຄວາມບາບ ແລະຄວາມຕາຍ.
- **ພຣະເຈົ້າໄດ້ຊົງໃຫ້ພວກເຮົາຫລຸດພື້ນຈາກສັດຕູຂອງພວກເຮົາ.** ເຊຊາຣີຢາແລະເຊື້ອສາຍຂອງລາວດໍາເນີນຊີວິດຢູ່ໃນສັງຄົມກະສິກໍາ ແລະໄດ້ເຫັນເຂົາສັດເປັນສັນຍາລັກຂອງອໍານາດ ແລະຄວາມເຂັ້ມແຂງຂອງມັນ. ເຊຊາຣີຢາໄດ້ທໍານວາຍວ່າ ພຣະອົງທີ່ພຣະເຈົ້າໄດ້ຊົງເຮັດໃຫ້ຄົນພຣະຊົນຂຶ້ນມາ ພຣະເມຊີອາ (the Messiah) ຈະມີພລັງເຂັ້ມແຂງເອົາຊະນະສັດຕູໄດ້. ປະຊາຊົນຊາວຢິວທີ່ໄດ້ຍິນການທໍານວາຍຂອງເຊຊາຣີຢາ ໄດ້ຮັບຮູ້ປະຫວັດຂອງການກົດຂີ່ຂົ່ມເຫງຢູ່ໃນເງື່ອນມືຂອງຜູ້ອື່ນ, ຈາກຊົນຊາດເອຍິບ ເຖິງຊົນຊາດບາບີໂລນ ເຖິງຊົນຊາດໂຣມັນ ຊຶ່ງປົກຄອງຢູ່ເໜືອພວກເຂົາ(ຊາວຢິວ). ພຣະເມຊີອາຈະນໍາອິສຣະເສຣີພາບມາໃຫ້!

ມີສິ່ງຂອງປະເພດໃດແດ່ທີ່ເຮັດໃຫ້ພວກເຮົາມີຄວາມຮູ້ສຶກລົ້ມລະລາຍ?

2. ລູກາ:72-75

⁷² ດັ່ງນັ້ນຈຶ່ງສະແດງພຣະກະຣຸນາຊຶ່ງຊົງສັນຍາແກ່ບັນພະບຸຣຸດຂອງພວກເຮົາແລະຊົງລະນຶກເຖິງພຣະສັນຍາອັນບໍ່ຮິສຸດຂອງພຣະອົງ. ⁷³ ຄືຄຳສາບານຊຶ່ງພຣະອົງໄດ້ຊົງສາບານໄວ້ກັບອັບຣາຮາມບັນພະບຸຣຸດຂອງເຮົາວ່າ, ⁷⁴ ເມື່ອເຮົາພົ້ນຈາກມືສັດຕູທັງຫລາຍຂອງເຮົາແລ້ວ ຈະຊົງໂຜດໃຫ້ເຮົາໄດ້ບົວລະບັດພຣະອົງ ໂດຍປາສຈາກຄວາມຍ້ານ, ⁷⁵ ດ້ວຍໃຈສັດຊື່ແລະດ້ວຍຄວາມຊອບທັມຕໍ່ພຣະພັກພຣະອົງຕລອດຊີວິດຂອງພວກເຮົາ.

ຄວາມຍ້ານກົວສາມາດເຮັດໃຫ້ພວກເຮົາເປັນອຳມະພາດ. ຄວາມຍ້ານກົວສາມາດເປັນເຫດໃຫ້ພວກເຮົາມີປະຕິກິຣິຍາແຂງກະດ້າງ, ມີອິທິພົນເໜືອທຸກໆຄວາມຮູ້ສຶກ, ແລະກິນກິນແນວຄິດຂອງພວກເຮົາທັງຫມົດ. ຄວາມຍ້ານກົວເປັນນາຍທີ່ຊົ່ວຮ້າຍທີ່ສຸດ.

ນັບເປັນເວລາຫຼາຍສັດວັດທີ່ຊາວອິສຣາເອນໄດ້ດຳເນີນຊີວິດຢູ່ພາຍໃຕ້ລະດັບຕ່າງໆຂອງຄວາມຍ້ານກົວ. ຫຼັງຈາກພວກເພິ່ນໄດ້ອອກຈາກເອຢິບ, ພຣະເຈົ້າໄດ້ຊົງສັ່ງພວກເພິ່ນໃຫ້ຄອບຄອງດິນແດນແຫ່ງພຣະສັນຍາ. ບັນຫາແມ່ນຫຍັງ? ໄດ້ມີປະຊາຊົນອາສັຍຢູ່ທີ່ນັ້ນແລ້ວ! ພຣະເຈົ້າໄດ້ຊົງທຳການຜ່ານປະຊາກອນຂອງພຣະອົງຫຼາຍປີຕໍ່ມາເພື່ອຍຶດຄອງແຜ່ນດິນ, ແຕ່ແລ້ວຄວາມຍ້ານກົວໃໝ່ໄດ້ເຂົ້າມາ. ພວກເຂົາໄດ້ປະເຊີນໜ້າກັບພັຍຂົ່ມຂູ່ຄຸກຄາມຈາກຜູ້ອື່ນເປັນປົກກະຕິຕລອດມາ: ຈາກຊາວຟິລິສຕິນ, ຊາວອັສຊີຣ໌ເຢ, ຊາວບາບີໂລນ ດັ່ງນີ້ເປັນຕົ້ນ.

ຄວາມໝາຍທົ່ວໄປຂອງການທຳນວາຍຂອງເຊຂາຣີຍາ ໃນພຣະທັມລູກາ 1:72-75 ນັ້ນແມ່ນພວກເຮົາສາມາດຮັບໃຊ້ພຣະເຈົ້າໂດຍປາສຈາກການຍ້ານກົວຈາກສັດຕູຂອງພວກເຮົາ ແລະ ຈາກບັນດາຄົນທີ່ປອງຮ້າຍທຳລາຍ ຫຼື ຂັດຂວາງພວກເຮົາ.

- ... “ດ້ວຍໃຈສັດຊື່ແລະດ້ວຍຄວາມຊອບທັມ.” ໃນອົງພຣະຄຣິດ ພວກເຮົາໄດ້ຊົງຖືກເຮັດໃຫ້ບໍ່ຮິສຸດ. ເວົ້າອີກຄຳນຶ່ງ, ພວກເຮົາໄດ້ຖືກແຍກອອກຈາກຊີວິດເກົ່າ ແລະອອກຈາກໂລກທີ່ຢູ່ອ້ອມຕົວເຮົາ. ພຣະອົງຊົງເຮັດໃຫ້ພວກເຮົາເປັນຄົນຊອບທັມ. “ເພາະວ່າພຣະເຈົ້າໄດ້ຊົງກະທຳໃຫ້ພຣະຄຣິດຜູ້ຊົງບໍ່ມີຄວາມຜິດບາບນັ້ນໄດ້ເຂົ້າສ່ວນກັບຄວາມຜິດບາບຂອງເຮົາ ເພື່ອພວກເຮົາຈະໄດ້ເຂົ້າສ່ວນໃນຄວາມຊອບທັມຂອງພຣະເຈົ້າໂດຍທາງພຣະອົງ.” (2 ກຣທ 5:21).
- ... “ຕໍ່ພຣະພັກພຣະອົງຕລອດຊີວິດຂອງພວກເຮົາ.” ເພາະວ່າພວກເຮົາໄດ້ຊົງຖືກເຮັດໃຫ້ເປັນຄົນຊອບທັມແລະບໍ່ຮິສຸດໃນອົງພຣະຄຣິດ ພວກເຮົາສາມາດເຂົ້າໄປໃນທີ່ໆພຣະເຈົ້າຊົງສະຖິດຢູ່(ຕໍ່ພຣະພັກພຣະອົງ). “ຜູ້ໃດທີ່ຍອມຮັບວ່າພຣະເຢຊູຊົງເປັນພຣະບຸດຂອງພຣະເຈົ້າ ພຣະເຈົ້າກໍຊົງສະຖິດຢູ່ໃນຜູ້ນັ້ນແລະຜູ້ນັ້ນກໍຕັ້ງຢູ່ໃນພຣະເຈົ້າ.” (1 ຢຮ 4:15). ພຣະວິນຍານບໍ່ຮິສຸດຊົງສະຖິດຢູ່ໃນພວກເຮົາ. ການຊົງສະຖິດຂອງພຣະອົງຮັບປະກັນໃດ້ໃນແຕ່ລະວັນ. ພວກເຮົາບໍ່ສາມາດຖືກແຍກອອກຈາກພຣະອົງ.

ທ່ານຈະບໍລິຍາຄວາມແຕກຕ່າງລະຫວ່າງການຢາຕາງພຣະເຈົ້າແລະຄວາມຍ້ານກົວທີ່ພຣະເຈົ້າເອົາອອກໄປນັ້ນ ຢ່າງໃດ ?

3. ລູກາ:76-79

⁷⁶ ຝ່າຍເຈົ້າລູກນ້ອຍເອີຍ, ເຂົາຈະເອີ້ນເຈົ້າວ່າຜູ້ປະກາດພຣະທັມຂອງຜູ້ສູງສຸດເພາະວ່າເຈົ້າຈະໄປກ່ອນໜ້າອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າແລະຈັດແຈງບັນດາທາງຂອງພຣະອົງ. ⁷⁷ ເພື່ອຈະໃຫ້ພົວເມືອງຂອງພຣະອົງຮູ້ເຖິງຄວາມພົ້ນໂດຍການຊົງໂຜດຍົກຄວາມຜິດບາບຂອງເຂົາ. ⁷⁸ ດ້ວຍພຣະທັຍເມດຕາກະຣຸນາແຫ່ງພຣະເຈົ້າຂອງພວກເຮົາແສງສວ່າງໃນຍາມຮຸ່ງເຮົາຈາກທີ່ສູງໄດ້ມາຢັ້ມຢາມພວກເຮົາ. ⁷⁹ ເພື່ອຈະສ່ວງສວ່າງແກ່ຄົນທັງຫລາຍທີ່ຢູ່ໃນບ່ອນມືດແລະຢູ່ໃນເງົາຂອງຄວາມຕາຍເພື່ອຈະນຳພາຕົນຂອງເຮົາໄປໃນທາງສົງບຸສຸກ.”

ການທຳນວາຍຂອງເຊຂາຣີຢາໄດ້ທັນເຂົ້າຫາບົດບາດຂອງລູກຊາຍຂອງລາວ ຊຶ່ງຈະໄດ້ປະຕິບັດໃນພາຣະກິດ ການຊົງໄຖ່ຂອງພຣະເຈົ້າ. ໂຢຮັນຈະປະຕິບັດ:

- **ຈັດຕຽມບຸກເບີກທຶນທາງເພື່ອການສະເດັດມາຂອງພຣະເມຊີອາ.** ເຊຂາຣີຢາໄດ້ເວົ້າເຖິງສອງຄຳທຳ ນວາຍທີ່ບອກລ່ວງໜ້າວ່າຜູ້ທີ່ຈະມາກ່ອນພຣະເມຊີອາ ເພື່ອ "ກະກຽມທຶນທາງ" (ອຊຢ 40:3 ແລະ ມລກ 3:1). ໂຢຮັນ, ໃນນາມຜູ້ບຸກເບີກຂອງພຣະເມຊີອາ ໄດ້ຊີ້ໄປຫາອົງພຣະຜູ້ທີ່ຈະຊົງສະເດັດມາ. ພຣະມະຫາ ຣາຊາເຢຊູຄຣິດຈະຊົງສະເດັດມາໃນເວລາອັນໃກ້ນີ້, ແລະພຣະອົງຈະມາເພື່ອຍຶດຄອງປາບປາມຄວາມບາບ ແລະຊົງປະທານການໃຫ້ອະພິຍໂທດແກ່ປະຊາກອນຂອງພຣະອົງ.
- **ຊີ້ໄປຫາທາງແຫ່ງຄວາມລອດພົ້ນທີ່ພຣະເມຊີອາຈະຊົງນຳມາ.** ໂຢຮັນໄດ້ທຳໜ້າທີ່ເປັນ "ພິທີເປີດ" ສຳ ລັບອົງພຣະເຢຊູຄຣິດ. ລາວໄດ້ບອກສອນການກັບໃຈ(ຖິ້ມໃຈເກົ່າ ເອົາໃຈໃໝ່). ລາວໄດ້ປະກາດການຍົກ ບາບ(ໃຫ້ອະພິຍໂທດຄວາມບາບ). ລາວໄດ້ໃຫ້ການຮັບສິນບັບຕິສະມາ. ລາວໄດ້ຮຽກເອີ້ນໃຫ້ປະຊາຊົນດຳ ເນີນຊີວິດດ້ວຍຄວາມຊອບທັມ (ເບິ່ງ ມາຣະໂກ 1:4-8).

ບັນຫາເຮືອງຄວາມບາບຂອງພວກເຮົາສາມາດຖືກແກ້ໄຂໄດ້. ອົງພຣະເຢຊູຄຣິດຊົງໄດ້ສະເດັດມາເພື່ອເຫດຜົນນີ້.

ດ້ວຍວິທີໃດ ກຸ່ມຂອງພວກເຮົາຈະນຳພາຄົນອື່ນໄປສູ່ວິທີການໄຖ່(ຄວາມພົ້ນ) ແລະ ສັນຕິສຸກ?

ນຳໃຊ້ໃນຊີວິດ

ຄຳເວົ້າຂອງເຊຂາຣີຢາໃນພຣະທັມລູກາ 1:68-79 ໃຫ້ຄວາມຫວັງແກ່ປະຊາຊົນທຸກຄົນ: ມີຄຳຕອບຕໍ່ ຄວາມບາບຂອງພວກເຮົາ:

- **ຈົ່ງຢຸດການໃຊ້ "ດັກເທບ" ຈິດວິນຍານ(spiritual duct tape).** ທ່ານສາມາດ "ປິດບັງ" (ເສັງຫຍ້າປົກຂີ້ໝາ) ບັນຫາຄວາມບາບຂອງທ່ານ, ແຕ່ທ່ານບໍ່ສາມາດແກ້ໄຂມັນໄດ້. ປາສຈາກອົງພຣະຄຣິດ, ທ່ານຈະຫຼົງຫາຍ (ປຣາຊັຍ). ຈົ່ງຍອມຮັບຄວາມຈິງວ່າທ່ານບໍ່ສາມາດແກ້ໄຂບັນຫາຄວາມບາບຂອງທ່ານ ແລະທູນຂໍອົງພຣະ ເຢຊູໃຫ້ອະພິຍແກ່ທ່ານ.
- **ຈົ່ງດຳເນີນຊີວິດໂດຍປາສຈາກຄວາມຢ້ານກົວ.** ຖ້າຫາກການກັງວົນໃຈເກີດຂຶ້ນບາງຄັ້ງບາງຄາວ, ຈົ່ງທ່ອງ ຈຳພຣະຄັມພີໂຣມ 8:38-39. ຈົ່ງໃຫ້ຄວາມຈິງນັ້ນເຂົ້າມາຢູ່ໃນຈິດໃຈຂອງທ່ານວ່າ: ບໍ່ມີສິ່ງໃດທີ່ທ່ານອາດ ຈະຢ້ານກົວ ຈະມາແຍກທ່ານອອກຈາກພຣະຄຣິດ ແລະຄວາມຮັກຂອງພຣະອົງ.
- **ຈົ່ງແບ່ງປັນຄວາມຈິງ.** ທ່ານຮູ້ຜູ້ອື່ນທີ່ແຕກຫັກເພພັງດ້ານຈິດວິນຍານ. ຈົ່ງໃຫ້ຄວາມຫວັງແກ່ລາວດ້ວຍການ ແບ່ງປັນສິ່ງທີ່ທ່ານໄດ້ສຶກສາໃນບົດຮຽນນີ້ ກ່ຽວກັບການໄຖ່ຊົງອົງພຣະເຢຊູໃດ້ຊົງມອບໃຫ້.

ພວກເຮົາເປັນຄົນທີ່ມັກສ້ອມແປງສິ່ງທີ່ຫັກເພພັງດ້ວຍຕົນເອງ, ແຕ່ມາເວົ້າເຖິງເຮືອງຄວາມບາບ, ພວກເຮົາບໍ່ ສາມາດແກ້ໄຂໄດ້. ຂອບພຣະຄຸນພຣະເຈົ້າ, ພວກເຮົາບໍ່ຈຳເປັນ ເພາະວ່າອົງພຣະເຢຊູໄດ້ຊົງເອົາຄວາມບາບນັ້ນໜີ ໄປ. ອົງພຣະເຢຊູຊົງເຮັດໃຫ້ເປັນໄປໄດ້ສຳລັບພວກເຮົາດ້ວຍການຊົງໃຫ້ອະພິຍແລະບົດປ່ອຍພວກເຮົາຈາກຄວາມ ບາບ.

ອຸປຸຸມໂດຍລາວຊາວເທີນບັບຕິສະສັມພັນwww.lsb.org ໂດຍSSK